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(Kandidaats)bestuursleden: Anneloes de Groot, Juliette Wassenberg, Wies Poort,

Isabelle Stierhout, Nienke Boer, Janneke Mulder, Anna Korevaar, Pim Molenaar,
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Leden: Julia Vissers

Verder aanwezig: vriend van Juliette Wassenberg, vriend van Anna Korevaar, Mart

Bornebroek

Aanvang

19:00 uur

Agenda

1. Opening

Anneloes opent de vergadering om 19:13.

Geachte leden en genodigden,

Namens het 36
ste

bestuur en het 37
ste

kandidaatsbestuur heet ik jullie van harte

welkom op deze Algemene Leden Vergadering. Vandaag zal het 37
ste



kandidaatsbestuur het stokje overnemen van het 36
ste

bestuur en zal het 36
ste

bestuur afscheid nemen als bestuur van Ad Informandum. Het belooft daarom een

bijzondere avond te worden. De eerste helft van de ALV zal door mij geleid worden

en na de installatie van het 37
ste

bestuur zal mijn opvolgster Anna de leiding over

nemen.

2. Vaststelling agenda

Heeft iemand nog punten of opmerkingen over de agenda?

Nee; de agenda wordt vastgesteld.

3. Goedkeuring notulen 14 maart 2022 en 9 juni 2022

De notulen van deze vergaderingen zijn in de uitnodiging voor deze ALV

meegestuurd. Heeft iemand nog opmerkingen over deze notulen?

Nee, niemand heeft opmerkingen. De notulen worden goedgekeurd.

4. Goedkeuring Kascommissie

De goedkeuring van de Kascommissie zou ik graag verplaatsen naar punt 5c van de

agenda. Wies kan dan eerst haar gerealiseerde kosten presenteren en dan kan de

kascommissie daarna hun goedkeuring verlenen.

Maud en Nienke zijn akkoord.

5. Evaluatie XXXVIste bestuur

● Praeses Anneloes de Groot

Toen ik hier vorig jaar stond ben ik begonnen met de algemene doelen die het 36
ste

bestuur zich had gesteld. Ons eerste doel was om de banden met andere

(studie)verenigingen te behouden en te verbeteren en dit is zeker gelukt. Op het vlak

van evenementen hebben we samenwerkingen gehad met Urios, Molengraaff,

Vevanos, Sirius, Tilia, de Strafrechtswinkel, Integrand en natuurlijk met de bij

REBO-evenementen aangesloten verenigingen (JSVU, Perikles, ECU’92, Urios,

Politeia en Ad Informandum). Ook op sociaal vlak hebben wij veel contact gehad

met REBO- en URSO verenigingen en zelfs ook daarbuiten. We hebben zelf borrels

gepland met meerdere URSO-verenigingen, we zijn naar veel sociale evenementen

van verenigingen geweest, zoals CoBo’s, diesrecepties en we zijn veelvuldig

aanwezig geweest op door de universiteit of door andere instanties georganiseerde

bijeenkomsten. Door deze evenementen en bijeenkomsten kwam je vaak dezelfde

mensen tegen waar wij graag een praatje mee maakte.

Als tweede doel hadden wij een nog toegankelijkere vereniging. Ook dit is wat mij

betreft goed gelukt. We hebben veel tijd geïnvesteerd in het contact met de leden

door na de evenementen langer te blijven hangen en de leden uit te nodigen voor

een drankje en door mensen op het bestaan van onze vereniging te wijzen tijdens

colleges en werkgroepen. Wij hebben gemerkt dat simpel een praatje maken met



iemand vaak al genoeg was om iemand enthousiast te krijgen voor de vereniging.

Gelukkig was dit het grootste deel van het jaar mogelijk, omdat veel van onze

fysieke evenementen doorgang mochten vinden.

Als laatste wilden wij graag de sociale media aanpakken en dit is deels gelukt. Het

is ons gelukt om in de posters meer eenheid aan te brengen waardoor de sociale

media van Ad Informandum er meer uitzagen als een geheel. Daarnaast wilde wij

graag meer van Ad Informandum laten zien op de socials door foto’s van

evenementen te posten. Wij hebben er uiteindelijk voor gekozen om hier toch de

stories voor te gebruiken. De promotieplanning voor evenementen was namelijk

regelmatig zo vol dat het niet haalbaar was om hier ook nog foto’s van

evenementen aan toe te voegen.

En dan wil ik ook graag nog even terugblikken op mijn persoonlijke doelen.

Een van mijn doelen was om actiever deel te nemen aan de REBO-evenementen. Ik

wilde naast Working @ the Ministries meedoen aan het verkiezingsevenement en de

NGO-fair. Wat betreft het verkiezingsevenement was ik van mening dat, ondanks

dat het strafrechtelijke en het criminologische aspect hier kan ontbreken, iedere

student voorbereid naar de stembus moet gaan. Ik zag het daarom ook als de taak

van iedere studievereniging om hier een steentje aan bij te dragen. Ad

informandum heeft dit jaar daarom voor het eerst deelgenomen aan de organisatie

van het verkiezingsevenement. Helaas is het mij niet gelukt om deel te nemen aan

de NGO-fair. Mijn voorwaarde voor deelname aan dit evenement was dat er

minstens een strafrechtelijke of criminologische instantie aanwezig zou zijn en het

is niet gelukt om dit te regelen. Ik hoop dat het mijn opvolgster volgend jaar wel

lukt om aan dit evenement deel te nemen. Het is voor de naamsbekendheid van de

vereniging namelijk goed om hieraan deel te nemen, maar het is naar mijn eigen

ervaring vooral ook heel gezellig om aan de organisatie van REBO-evenementen

deel te nemen.

Daarnaast zag ik het als taak om de fijne sfeer binnen dit bestuur te behouden. En

hoewel we af en toe echt wel wat kleine irritaties of vervelende momentjes hebben

gehad, hebben wij het voor 99% van de tijd mega gezellig met elkaar. En dat

hebben wij natuurlijk met zijn allen gedaan. Wat ons vooral dreef was ons

gezamenlijke doel om er een succesvol jaar van te maken, maar nu dat jaar achter

de rug is weet ik zeker dat we buiten dat ook gewoon hele goede vriendinnen zijn

geworden.

Nienke: Ik heb de Instagram erbij gepakt, mij viel op dat we een hele week

naar Milaan zijn geweest met elkaar, het zou dan leuk zijn als er een post

over zou komen als een terugblik, met foto’s. Sfeerimpressies zijn namelijk

handig.

Anneloes, juliette en janneke: Dat was ook het plan, maar dat is



helaas niet gelukt. Ze staan wel in de nieuwsbrief bij de terugblik. Het

hielp ook niet mee dat door corona de promotieplanning opeens heel

krap werd.

Jitske: hoe zit het nu met REBO-feest?

Anneloes: ECU’92, JSVU en Perikles gaan dit in het vervolg op zich

nemen, we hebben wel afgesproken dat onze logo’s en zo op de

promotieposters komen.

Lieve Janneke,

Hoewel ik jou af en toe wel achter het behang kon plakken, omdat jij erg goed was

in alles precies op het laatste moment regelen, kreeg jij het toch elke keer weer voor

elkaar om iets moois neer te zetten. Jouw motivatie voor de vereniging was

duidelijk aanwezig en dit heb ik vooral gemerkt toen wij, ergens begin maart, een

aantal dagen achter elkaar hebben zitten zwoegen in de BK om toch nog een mooie

reis neer te zetten. KB, als je een hele hoop stress wilt voorkomen, vlieg vooral niet

met Ryanair als jullie op reis gaan. Ook ging jij steevast met mij mee naar semi

verplichte bijeenkomsten waar eigenlijk niemand zin in had, maar waar we toch

wel heen moesten. Bij trainingen inclusiviteit, de SvO’s en alle meetings over

gedragscodes en EDI statements was jij aanwezig en dan natuurlijk het liefst met

een biertje op het terras als de meeting weer klaar was. Zoals jullie misschien wel

weten heb ik het hele jaar een lijst met quotes van het bestuur bijgehouden, maar

het aantal domme of memorabele opmerkingen van Janneke is zeer laag gebleven.

Lieve Nienke,

Jij was het afgelopen jaar niet te stoppen. Jij schudde het ene na het andere

evenement uit je mouw voor Ad Informandum en daarnaast ben jij ook nog eens

stage gaan lopen bij de rechtbank. Ik heb me regelmatig afgevraagd hoe jij dit

allemaal voor elkaar kreeg. Natuurlijk zorgde het feit dat jij er af en toe niet was

vanwege je stage soms voor kleine irritaties, maar hier zijn we eigenlijk altijd weer

beter uitgekomen. Naast als deze vaardigheden heeft Nienke nog iets nieuws

geleerd het afgelopen jaar, namelijk bier drinken. Het is algemeen bekend dat wijn

niet bestaat op een cobo en daarom moest jij wel. Nadat wij een bierproeverij met

het bestuur hebben gedaan heb jij het echt weten te waarderen. En waar er bij

Janneke bijna geen domme of memorabele opmerkingen te bekennen waren, weet

ik bij Nienke oprecht niet waar ik moet beginnen. Jij vroeg je hardop af of de Brauw

een bierbrouwerij was in plaats van een advocatenkantoor en of 9292 ook in het

buitenland werkte, maar mijn absolute favoriet is jouw opmerking over het laatste

avondmaal van Leonardo Da Vinci. Nienke die dacht namelijk niet dat dit een

schilderij was, maar dat de laatste maaginhoud van Leonardo Da Vinci in het

museum tentoongesteld zou liggen. Dat was toch immers zijn laatste Avondmaal?



Lieve Isabelle,

Ook jij hebt een mega druk jaar achter de rug. Naast Ad informandum deed jij ook

nog een commissie bij de JSVU, die er helaas voor zorgde dat jij niet met ons mee

kon naar Milaan en dit vind ik nog steeds erg jammer. Jij hoorde er namelijk ook

gewoon bij! Jij hebt je dit jaar onvoorwaardelijk ingezet voor Ad Informandum en

dat was terug te zien in de Symposia en het CE dat jij voor Ad Informandum hebt

georganiseerd. Mijn leukste herinnering aan jou is toch wel je 21/22-diner. Met zijn

5en hebben wij voor jouw een fotoboek in elkaar geknutseld en hebben wij een

prachtig lied geschreven over onze commissaris extern. Ik zal jullie de tekst

besparen, of nou ja, ik zal het Isabelle niet aan doen om dat hardop voor te dragen.

But we lay all our love on you, Ies!

Lieve Wies,

Ik denk dat ik voor iedereen spreek als ik zeg dat jij echt een groot cadeau was. Jij

kwam er natuurlijk later bij, maar wij hadden ons geen betere en leukere fiscus

kunnen wensen. Wies heeft zich dit jaar bizar hard ingezet voor het werven van

sponsoren en jullie zullen straks kunnen zien dat dat haar erg goed gelukt is. Maar

gelukkig hebben wij ook op andere manieren van Wies kunnen genieten. Zo was

Wies altijd de grootste verhalen verteller aan het begin van de vergaderingen. De

verhalen waar zij soms mee aan kwam zal ik jullie tevens besparen, maar ik heb

mij er kostelijk mee vermaakt. Ook was wies altijd de gangmaker op alle feestjes en

borrels waar wij heen gingen. Zo gingen wij aan het begin van het jaar naar een

cobo in Leiden, die al om 9 uur afgelopen was. Iedereen verplaatste zich daarna

naar een kroeg, maar dat was nogal een dooie boel. Wies besloot dat het tijd werd

voor wat muziek en gaf haar vaste afspeellijst aan het barpersoneel. En uit het niets

was daar ineens een feestje. In het bijzijn van Wies ging er nooit iemand nuchter

naar huis en wat mij betreft is dat een goede eigenschap.

En dan lieve Juliette,

Jij hebt ons verboden om een van jouw negatieve eigenschappen te benoemen,

maar ik denk dat stiekem iedereen wel weet wat ik hier wilde gaan zeggen.

Gelukkig heeft deze eigenschap Ad Info nooit echt geschaad, maar het was af en toe

echt bloedirritant. Gelukkig wordt dit aspect overschaduwd door al jouw goede

eigenschappen. Jij hebt je het afgelopen jaar echt uit de naad gewerkt voor Ad

Informandum. Jij hebt het regelmatig weer licht zien worden, omdat jij tot in de

late uurtjes bezig was met de Ad Informatie en jij hebt al je vrije uurtjes opgevuld

met het op orde krijgen van het ledenbestand. Ook jij hebt een aantal memorabele

quotes. Zo dacht jij dat Marlboro Gold een soort luxe was en moest jij er even heel

hard over nadenken waarom we geen CoBo op 4 mei konden houden. Gelukkig was



Janneke de moeilijkste niet en wees zij jou er even op dat het dan dodenherdenking

is.

Lief 36
ste
,

Hoewel ik er blij mee ben dat onze formele taken als het bestuur van Ad

informandum erop zitten, kan ik nog niet helemaal geloven dat het nu echt voorbij

is. Al is het voor 5 van ons sowieso nog niet voorbij bij Ad Info, want Wies en

Nienke zullen de Kascommissie vormen, Isabelle en ik zullen onderdeel worden van

de Raad van Advies en Juliette zal de nieuwe vertrouwenspersoon worden. Maar

ook buiten Ad Info om zit het er voor ons nog lang niet op. Zoals ik eerder al

genoemd heb zijn wij ook echt goede vriendinnen geworden. Isabelle hamert er al

maanden op dat we vanaf nu toch minimaal 1x per maand samen moeten eten en

dat gaan we zeker waar maken. September en oktober staan al gepland. Toch voelt

vanavond als een soort einde. Ik wil jullie ontzettend bedanken voor het afgelopen

jaar, want ik denk oprecht dat ik dit zonder jullie niet gekund had. Wij hebben

elkaar dit jaar door dik en dun gesteund en dat gaan we zeker blijven doen. Ik hou

van jullie! Liefs van mij.

● ab Actis Juliette Wassenberg

Lieve allemaal, beste aanwezigen,

Toen ik vorig jaar hier stond was een van mijn doelen voor mijn bestuursjaar dat

de Ad Informatie uit zou nodigen tot lezen en dat tegelijkertijd de inhoudelijke

artikelen in stand zouden worden gehouden. Ik wilde een combinatie van inhoud en

vertier en mijn creativiteit tot uiting brengen in de opmaak. Ik denk dat ik wel mag

zeggen dat dit doel is bereikt. Ik ben trots op wat er dit jaar van de Ad Informatie is

geworden; een professioneel en aantrekkelijk uitziend magazine. Het introduceren

van de thema’s maakte dat elke editie meer een samenhangend geheel was. Zo

hadden we in december een feestdagenthema, in mei een kunstthema en in juli een

internationale editie. Ik hoop dat het gebruik van thema-edities de komende jaren

wordt doorgezet. Verder veel dank aan de commissieleden van de Ad Informatie

van het afgelopen jaar voor de hoge kwaliteit van de artikelen van hun hand.

Een ander doel was de nieuwsbrief uitnodigender maken. Dat heb ik dit jaar

bewerkstelligd door zowel de opmaak aan te pakken, als inhoudelijk meer aandacht

te besteden aan terugblikken op evenementen die waren geweest vergezeld van

foto’s en een uitgebreide inleidende tekst. Wat ik tijdens onze wissel in september

2021 nog niet wist, was dat kort daarop iConneqt failliet zou gaan. Daardoor werd

een nieuwe nieuwsbrief niet langer een keuze, maar een noodzaak. Niet alleen onze

nieuwsbrieven werden met behulp van iConneqt verstuurd, ook ons ledenbestand

zat bij een bedrijf, ClientFile, dat werd aangedreven door iConneqt. Het hele

ledenbestand heb ik dus moeten overnemen en terwijl we dit deden bleek dat veel

mensen die in het ledenbestand stonden zich al lang hadden uitgeschreven. Het

ledenbestand was dus niet op orde en het is eindelijk, na heel veel werk, gelukt om

dit up to date te maken.



Ik heb me het afgelopen jaar keihard ingezet voor de vereniging – soms meer dan

goed voor me was – maar ik zou niet durven beweren dat ik een perfecte

bestuurder was. Er zijn twee aspecten waarvan ik ze graag anders had gezien bij

mezelf. Zo heb ik timemanagement nog niet volledig onder de knie, en heb ik tot

mijn spijt mijn medebestuurders meer dan eens in de stress gelaten over of ik wel

op tijd zou zijn bij een evenement. Daarnaast heb ik mijn medebestuurders niet

zoveel kunnen uithelpen met bepaalde taken als ik graag had gewild. Ik had mijn

handen vol aan de taken die bij het werk van een ab Actis komen kijken, maar ik

had de rest graag meer willen helpen daar waar het nodig was.

Dan richt ik mij nu graag tot mijn medebestuurders.

Lieve Anneloes, je hebt wel eens over jezelf gezegd dat je een chaoot bent, maar

daar heb ik nooit iets van gemerkt. Tijdens ons bestuursjaar heb ik twee

Anneloesjes leren kennen: de vergaderingen-Anneloes en de borrel-Anneloes.

Vergaderingen-Anneloes hield ons strak in het gareel en borrel-Anneloes was de

gezelligheid zelve. Deze twee Anneloezen samen maken dat ik me geen betere

praeses voor ons bestuur had kunnen voorstellen.

Lieve Wies, als echte Veritaan had jij altijd leuke verhalen als intermezzo tijdens de

vele vergaderingen, maar ook tijdens etentjes en borrels. Je bent een echte

sfeermaker en wat ben ik blij dat jij op ons pad terecht bent gekomen als fiscus die

ook vele samenwerkingen is aangegaan.

Lieve Isabelle, ik zei het maandag al tegen je, maar een grote kracht van jou gaan

we hopelijk het komende jaar à jaren zien; jouw ontzettende doorzettingsvermogen

om vriendschappen niet te laten verwateren. Door jouw aanwezigheid maak ik me

er niet druk om of we elkaar wel genoeg blijven zien en dat is een hele

geruststelling. Ik vond het heel fijn om samen met je in het bestuur te zitten en één

van de dingen die ik leuk vond aan jou als bestuurder is dat jij mij altijd het -meer

dan eens bijzondere- verborgen woord uit de notulen gepaard met een bijpassende

emoji appte.

Lieve Nienke, wat ben jij een passioneel persoon. Een grote passie voor dansen,

zoals bijna iedereen die hier aanwezig is wel zal weten, maar ook een ontzettende

passie voor het strafrecht en het afgelopen jaar voor het NSPC, de pleitcommissie

en alles wat daarbij kwam kijken. Het is superknap hoe jij een master, veel sporten,

stage, je vriend en dan ook nog eens een bestuursjaar het afgelopen jaar hebt weten

te combineren.

Tenslotte lieve Janneke. Bijna twee jaar geleden maakten wij een afspraak; ik zou

solliciteren voor de Buitenlandse Reiscommissie en het jaar erop zouden we samen

een bestuursjaar doen. Daar staan we dan aan het eind van dat bestuursjaar. Het

was superfijn om samen met jou aan dit avontuur te beginnen, want ik weet niet of

ik het in mijn eentje had aangedurft. Zo prettig om al iemand te kennen, dat het

allemaal al wat vertrouwder voelt. Ik ben echter ook heel dankbaar dat onze reeds

bestaande vriendschap niet heeft belet banden met de rest van het bestuur op te

bouwen. Daarnaast vind ik het een opluchting dat onze vriendschap het

bestuursjaar heeft doorstaan. Ik begon een jaar geleden met één vriendin in het

bestuur, nu zijn het er vijf.



Lief bestuur, ik heb een geweldig jaar met jullie gehad en ik kan wel zeggen dat ik er

een nieuwe vriendinnengroep bij heb. Wie had ooit gedacht dat zes meiden samen

als bestuur zo goed zou werken? Ik ben heel trots erop hoe wij als bestuur met z’n

allen de vereniging door verscheidene moeilijkheden die op ons pad kwamen

hebben geleid. Regelmatig heb ik het woord “kippenhok” langs horen komen, maar

daar ben ik het niet mee eens. Men zegt dat hennen onrustiger zijn zonder haan en

dan veel meer kibbelen. Een haan zou helpen in de hiërarchie en structuur bieden,

en zou bij ruzies ertussen springen. Die haan hebben wij niet nodig gehad. Meiden,

ik denk dat wij allemaal een inner-haan hebben, zonder haantje de voorste te willen

zijn. Wij hebben geen man nodig gehad in ons bestuur om goed met elkaar te

kunnen functioneren.

Dan richt ik mij nog kort tot Pim. Ik ben er al achter dat wij zowel veel gemeen

hebben, als op veel punten verschillen. Beiden zijn wij creatief en houden wij van

schilderen en schrijven, maar ook hebben we een heel andere stijl en smaak. Ik ben

heel benieuwd wat jij het komende jaar gaat doen met de Ad Informatie en de

nieuwsbrieven. Weet dat je altijd naar me toe kunt komen voor advies, tips en hulp.

Heel veel succes het komende jaar!

● Fiscus Wies Poort

Wies bespreekt de begroting.

Nienke: Wat is er gebeurd met de RAG-week, was dat een goede actie?

Janneke: We hebben samen karaoke georganiseerd met Molengraaff,

Tilia en Sirius, we waren de enige vereniging die geld zou inleggen.

Bastian: Kan je het overzicht van de grote reis laten zien?

Paula: Hoeveel mensen zijn er mee geweest op de grote reis?

Janneke en Wies: 12, we hadden voor 16 geboekt.

Paula: Hoeveel was de eigen bijdrage?

Janneke: 300 euro

Nienke: Misschien kan ernaar worden gekeken of Ad Informandum niet

slechts één reis moet organiseren in plaats van twee reizen standaard? Want

als het niet vol komt…

Janneke: Misschien kunnen we een kleine reis met Urios organiseren.

Nienke: Misschien geld bundelen, dan een vettere reis voor één

keer? Misschien buiten Europa?

Anneloes: Wij mochten van de UU niet buiten Europa.

Nienke: Weet je waarom er vrij weinig aanmeldingen waren?

Anneloes: De deadline van algemene rechtsleer was tijdens onze week

waardoor mensen niet mee konden op de reis, daarnaast konden we

pas vrij laat promoten vanwege corona, we hadden ook al tegen



mensen gezegd dat het naar Lissabon zou gaan want dat was eerst

het plan.

Bastian: Laten we doorgaan.

Maud: Kan je ons even meenemen in de gang van zaken met de

subvereniging?

Wies en Anneloes: Dat staat los op de agenda.

Maud: Ja maar ik bedoel qua kosten.

Anneloes: (Legt alles uit.) Ze hebben voor ING gekozen

ipv ABN-AMRO, terwijl Wies ABN-AMRO had

aangeraden en dit ook in hun overdracht staat.

Bastian: Hoeveel leden in de begrote contributie?

Juliette: Volgens mij 275.

Maud: De begrote kosten voor de website waren ook voor automatisering

van inschrijvingen omdat dit erg veel werk is voor de ab Actis.

Nienke: Is er een plaspauze?

Anneloes: Ja.

Beste aanwezigen en lieve bestuursgenoten,

Wat kijk ik terug op een ontzettend leerzaam en gezellig bestuursjaar. Ondanks dat

corona een aantal keer roet in het eten heeft gegooid ben ik ontzettend trots op wat

we het afgelopen jaar hebben neergezet, zowel online als offline. Mijn favorieten het

NSPC waar ik samen met Lotte met veel plezier, en stress, aan mee mocht doen, het

career event, de kantoorbezoeken en natuurlijk de reis. Ondanks dat de eerste reis

geen doorgang kon vinden vanwege corona, en klm ook nog wat onrust

veroorzaakte zijn we in april toch nog naar Milaan gevlogen en wat hebben we het

daar naar ons zin gehad! Van een bezoek aan de rechtbank tot uitgaan tot diep in

de nacht.

Dan kom ik bij mijn eigen doelen van afgelopen jaar. Met trots kan ik zeggen dat ik

vijf nieuwe samenwerkingen heb gestart en daarnaast een nieuwe

sponsorsamenwerking heb gestart met Jahae Raymakers. Verder ben ik bij alle

kantoren op de koffie geweest en hebben we ondanks corona aan alle afspraken

kunnen voldoen. De kantoorbezoeken waren een groot succes en de kantoren

vonden ons erg enthousiast en de opkomst hoog.

Verder heb ik me het afgelopen jaar ingezet om de sociale media te verbeteren en

een groter bereik te creëren. Met behulp van mijn sponsor- en promotiecommissie

heeft ad info er ruim 200 nieuwe volgers bij en hebben we de instagram weten te

professionaliseren.



Dan wil ik graag even mijn bestuursgenootjes bedanken want wat ben ik trots op

ze!

Lieve Anneloes, wat ben jij een doorzetter! Als we allemaal de hoop een beetje

opgaven dan wist jij ons weer te motiveren om door te zetten. Je bent super

behulpzaam en zorgzaam, tijdens vergaderingen, maar ook tijdens uitgaan sta jij al

met een powerbank in je hand als mijn telefoon weer eens uitviel. Je mag super

trots zijn op hoe je dit jaar je bachelor hebt kunnen halen zonder ooit ad info op

tweede plek te zetten, ik heb geen idee hoe je het doet. Ook ccb is eindelijk officieel en

dat ik zeker aan jou te danken!

Lieve Juul, wat mag jij trots zijn op jezelf. Ondanks dat we aan het begin van het

jaar het ledenbestand kwijt waren en niet konden mailen heb je de nieuwsbrief en

de ad informatie dit jaar naar een heel nieuw level weten te brengen. Daarnaast

heeft jouw Limburgse vrolijkheid de vergaderingen afgelopen jaar een stuk

gezelliger gemaakt. Ik ken niemand die zo vrolijk kan worden van Italiaanse

koekjes of een volle mok automaatcappuccino.

Lieve Ies, wat fijn dat jij er altijd was om de boel weer op orde te krijgen als onze

bestuurskamer plots veranderde in een kippenhok. Altijd behulpzaam, rustig en

realistisch. Je was super gemotiveerd om een fantastisch career event en symposia

te organiseren en dat is zeker gelukt als je het mij vraagt dus wees er trots op. Ik

hoop nog vaak samen terrasjes te pakken of uit te gaan en dankzij jouw goede

plannen staan er al twee etentjes met ons zessen op de planning, waar ik nu al zin

in heb.

Lieve Nien, wat ben ik blij met jou als mijn bestuursgenootje. We zijn beide super

eigenwijs, een wonder dat dat goed is gegaan dit jaar! Maar wat hebben we het

gezellig gehad. Ik ga dat geklets in de bk of op het terras zeker missen. De

vergaderingen die daardoor soms wel 3 uur duurden misschien iets minder. Ik ben

super trots op de leuke en leerzame pleittrainingen, excursies en het succesvolle

NSPC die je hebt georganiseerd en dat alles in combinatie met een fulltime stage!

Lieve Jan, voor gezelligheid moet je zeker bij jou zijn. Ondanks dat corona een

streep door een aantal borrels heeft gezet heb je ad info zeker als gezellige

vereniging op de kaart kunnen zetten. Ik heb erg genoten van de reis naar Milaan

en je mag super trots zijn dat dit in de korte tijd die je hiervoor had nog is gelukt.

Ook de biercantus was een groot succes en is zeker iets om volgende jaren voort te

zetten!

Lieve bestuursgenootjes, dankjewel voor dit onvergetelijke jaar. Ik ben trots op hoe

we elkaar dit jaar hebben gesteund en geholpen en ben blij met de vriendschappen

die we hieraan overhouden.



Dan wil ik nog wat zeggen tegen het 37ste bestuur. Ik zie in jullie zes enorm

gemotiveerde bestuursleden en heb enorm veel vertrouwen in jullie als bestuur. Ik

ben erg benieuwd naar komend jaar en wens jullie super veel succes en vergeet niet

te genieten want het is zo voorbij!

Dan zou ik nu graag even mijn gerealiseerde kosten van het afgelopen studiejaar

willen toelichten. Als er tussendoor vragen zijn hoor ik het graag.

Bastian: Is er al een goedkeuring van de Kascommissie geweest?

Anneloes: Die is verplaatst naar net. Is er een goedkeuring van de

Kascommissie?

Maud: over het algemeen zag het er goed uit, hier en daar

zagen we uitgaven waar we geen bonnetje van zagen of

overgemaakte bedragen. Het lag echter aan ons dat we hier

vandaag pas naar konden kijken, want Wies had het een paar

dagen geleden allemaal al klaar gelegd. Daarom is er een

voorwaardelijke goedkeuring. We lopen hierna de begroting

nog even met Wies door.

● Commissaris Extern Isabelle Stierhout

Beste leden en andere aanwezigen,

Dan is het nu tijd om terug te blikken op mijn jaar als Commissaris Extern. Het

begon met mijn eerste symposium in december. Met als onderwerp tbs en de

omvangrijke invloed van de media was het een inhoudelijk heel leuk en interessant

onderwerp. Door de opkomende corona maatregelen veranderde het een en ander.

Gelukkig kon het symposium nog steeds fysiek plaatsvinden en was het een

geslaagde avond. Vervolgens vond begin maart symposium 2 plaats. Deze keer met

onderwerp de neurotechnieken binnen het strafrecht. Hier konden we voor het eerst

gebruik maken van de Doopsgezinde gemeente, wat een erg goed bevallen locatie

is. Ook hier waren er interessante en uiteenlopende sprekers die ons alles over dit

onderbelichte onderwerp konden vertellen.

Vervolgens stond halverwege mei het Career Event op de planning. Met de

commissie hebben we hard gewerkt om een zo gevarieerd mogelijk scala aan

sprekers en instanties aan te trekken. Een aantal vertrouwde partijen waren van de

partij, maar ook een aantal nieuwe partijen hebben we weten aan te trekken. Zo

waren er nieuwe workshops van het ministerie en van een tbs-kliniek. Met een goed

verzorgde lunch en borrel hebben we veel positieve reacties ontvangen op de dag en

was het een geslaagd Career Event.

Ook stond eind mei het derde symposium over het adolescentenstrafrecht gepland.

Alles was goed voorbereid met zeer interessante sprekers. Helaas kregen we op de

dag zelf een heel aantal afmeldingen, onder andere door treinproblemen. Hierdoor

hebben we op het allerlaatste moment besloten het symposium niet door te laten



gaan, aangezien de sprekers anders voor maar een heel kleine groep studenten

zouden komen. Wel is ervoor gekozen dit symposium uit te stellen. Deze vindt

namelijk volgende week donderdag plaats in het academiegebouw. Schrijf je dus

vooral in! Het belooft een zeer interessant symposium te worden.

Tot slot in mijn persoonlijke terugblik vond het alumnidiner traditiegetrouw plaats

op de eerste vrijdag van juni. Een heerlijk driegangendiner waarbij de drankjes

rijkelijk vloeiden was een groot succes. We hadden een mooie opkomst met een heel

aantal oud bestuursleden, alumnileden en huidige leden. Na het diner werd er nog

tot in de late uurtjes door geborreld en gefeest. Al met al een zeer succesvol diner.

Door het jaar heen hebben we wat last gehad van soms weinig aanmeldingen bij

evenementen. Vooral bij de evenementen onder mijn verantwoordelijkheid was het

soms jammer dit zo duidelijk te merken. Toch hebben we er altijd het beste van

gemaakt en heb ik er veel vertrouwen in dat het volgend jaar met hopelijk een

corona vrij jaar veel beter zal gaan.

Mijn persoonlijke doelen bestonden uit het niveau hoog houden bij symposia, veel

verschillende studenten aantrekken en onderbelichte onderwerpen te gebruiken.

Naar mijn mening is dit goed gelukt. Ook het beheer van de LinkedIn is goed

gegaan. We hebben veel nieuwe connecties gemaakt dit jaar en de evenementen

gepromoot via LinkedIn.

Dan nog even een woordje naar mijn opvolger Jorg. Ik heb jou de afgelopen

maanden meegemaakt als een enthousiaste en gezellige jongen. Je bent een

gangmaker, maar je kan ook zeker serieus je taken oppakken. Met jouw praatjes en

verhalen heb ik er het volste vertrouwen in dat jij de symposia goed zal leiden en

dat je de rest van de taken die bij de functie van commissaris extern horen heel goed

zal vervullen. Ik wens je ontzettend veel succes en plezier aankomend jaar en maak

er wat moois van!

Afsluitend een woordje aan mijn lieve medebestuursleden van het 36e. Wat een jaar

was het. We hebben ontzettend veel met elkaar meegemaakt. Ik ben zo blij dat we

alles bij elkaar kwijt konden en dat we dit ook zeker deden. De dagjes sauna,

sinterklaas en kerst vieren de vele cobo’s en feestjes samen en natuurlijk als een van

de hoogtepunten het weekendje weg naar Egmond hebben ervoor gezorgd dat we

elkaar door en door leerden kennen. Met het uitspelen van ons favoriete spel ‘the

mind’ in Egmond werden we dan ook daadwerkelijk, 1 team, 1 taak, 1 overwinning.

Lieve lieve Anneloes, Juul, Wies, Nien en Jan wat heb ik genoten met jullie! Ik ga

jullie ontzettend missen en ik ben ervan overtuigd dat we elkaar nog veel gaan zien.

● Commissaris Intern Nienke Boer

En nu staan we hier, alweer een jaar later. Ons bestuursjaar zit na vanavond er

officieel op. En wat hebben we genoten! Met volle moed en energie zijn we jaar

begonnen en die lijn hebben we weten door te zetten door het hele jaar. Hoewel een



lockdown nog even om de hoek kwam kijken in de winter, zijn wij niet bij de pakken

neer gaan zitten. Met elkaar hebben we ontzettende interessante en gezellige

activiteiten neergezet, voor ieder wat wils. We hebben hier dan ook vaak lang over

vergaderd. Wekelijks hadden we genoeg te vertellen aan elkaar over zowel ons

leven buiten ad info, als over de vereniging zelf. En hoewel we elkaar in de zomer

weinig hebben gezien, voelt het weer zo natuurlijk om met z’n zessen samen te zijn.

Toen ik in maart begon met stage lopen was het even puzzelen hoe we dat gingen

regelen met vergaderen en dergelijke. Uiteindelijk is alles goed gekomen en ik wil

jullie dan ook echt bedanken voor jullie welwillendheid en flexibiliteit in de laatste

maanden van ons bestuursjaar.

Mijn persoonlijke hoogtepunt van het jaar was de Nationale Strafpleitcompetitie.

Na twee jaar kon deze eindelijk weer fysiek plaatsvinden, en wel op de rechtbank

Amsterdam. Wat heb ik daar ook 5 superleuke andere meiden ontmoet.

Nu neemt Roos het stokje van mij over komend jaar. Ik heb er het volste vertrouwen

in dat jij samen met jouw bestuursgenoten ook een fantastisch jaar tegemoet gaan.

Je bent al druk bezig hoorde ik met het benaderen van kantoren en instanties en dat

vind ik echt leuk om te horen. Ik wil jou heel veel succes en plezier wensen. Geniet

ervan, want voor je het weet is het jaar voorbij!

Om af te sluiten. Lieve Anneloes, Juliette, Wies, Isabelle en Janneke. Wat hebben we

een mooi jaar gehad met elkaar! Bedankt voor de mooie tijd. Maar, hoewel ons jaar

als bestuur erop zit, betekent dat niet dat onze wegen scheiden. Deze band zal altijd

blijven en we gaan nog vaak genoeg lekker samen borrelen en eten! Dank jullie wel!

● Commissaris Sociale Activiteiten Janneke Mulder

Lieve aanwezigen,

Het afgelopen jaar is er ongelofelijk veel gebeurd, maar is de tijd ook echt voorbij

gevlogen. Hoewel het jaar niet altijd even makkelijk is geweest, kijk ik desondanks

terug op echt een fantastisch jaar. Het is daarom met een enorm dubbel gevoel dat

ik nu het stokje door moet geven.

Ik had bij onze wissel-ALV vorig jaar het doel gesteld om ledenborrels los van

activiteiten te organiseren. Dit is deels gelukt, deels niet omdat we toch weer een

lockdown hadden dit jaar. Maar toch hebben we een aantal fantastische activiteiten

gehad, met als persoonlijke favoriet de biercantus! Dit was iets wat ik heel erg

graag bij Ad Informandum wilde introduceren en ben erg trots erop dat dit gelukt

is en super enthousiast ontvangen werd door iedereen.

Hoewel we met een aantal eerstejaars, waaronder mijn opvolger Dione, wel een

kroegentocht hebben georganiseerd, is deze commissie niet heel goed van de grond

gekomen. Dit kwam deels ook omdat het geplande promotiepraatje tijdens

Inleiding Strafrecht toen toch niet meer door kan gaan. Ik heb gelukkig van Dione



al vernomen dat ze goede plannen heeft om komend jaar dit weer te gaan opzetten,

dus ik ben erg benieuwd wat zij dit jaar gaan organiseren.

Begin van dit jaar begon ik met de reiscommissie vol vertrouwen met het plannen

van twee reizen. Helaas gooide corona toch ook hierbij weer roet in het eten en kon

in februari de lange reis niet plaatsvinden. We besloten die dus in plaats van de

korte reis in april te houden. Omdat de universiteit heel erg lang het nog afraadde

om een reis te boeken en daarna de luchtvaartmaatschappijen niet goed

meewerkten was het lastig om dit te organiseren. Toch kan ik met trots zeggen dat

we een fantastische reis naar Milaan hebben gehad en volgens mij was dit ook echt

wel een van de hoogtepunten van ons bestuursjaar.

Naast de standaard bezigheden van de comm sociaal heb ik me afgelopen jaar ook

bezig gehouden met het thema inclusiviteit. Ik heb hierbij ook een gedragscode voor

de vereniging geschreven, maar daar zullen we straks nog wat uitgebreider naar

kijken.

Tot slot wil ik me dan nog even op mijn fantastische bestuursgenootjes richten.

Lieve Anneloes, Juul, Wies, Ies en Nienke, ik ben zo ontzettend blij en trots op wat

wij dit jaar allemaal voor mekaar hebben gekregen voor Ad Info. Maar nog blijer

ben ik met alle gezelligheid die wij met z’n allen hebben gehad.

Anneloes kon soms streng zijn, maar je stond altijd voor ons klaar om ons te helpen

wanneer nodig en om tijdens de borrels even lekker alles te vergeten. Juul, jou heb

ik ooit twee jaar geleden gezegd dat je commissie moest gaan doen bij Ad Info zodat

we het jaar erop samen bestuur zouden gaan doen. Ik ben heel blij dat je dat echt

daadwerkelijk hebt gedaan en het was daarom extra leuk om in Poolcafé ’t Hart, de

plek waar ik dit gezegd had, het jaar samen af te sluiten tijdens de

commissiebedankdag. Van Wies heb ik ongelofelijk genoten van de oneindige

stroom aan wilde Veri-verhalen die je altijd met je meebracht tijdens de

vergadering. Brave Ies begon tijdens de cobo’s altijd ineens het hardste te tanken

van iedereen en je hield altijd de sfeer in het bestuur. En Nien, jij kon soms heerlijk

je eigen gang gaan en vergat daarbij soms om ons op de hoogte te houden van al

jouw plannen als comm intern, maar dat kwam vooral omdat je altijd druk bezig

was met lekker kletsen met ons.

Ik had me geen betere bestuursgenoten kunnen wensen, wij hebben dit jaar echt

samen gedaan. Ik hoop voor het 37ste dat zij het net zo fijn met elkaar gaan hebben,

want dit maakt echt zo’n intens bestuursjaar dubbel en dwars waard!!!

(PAUZE)

6. Subvereniging Criminologists Crossing Borders

De oprichting van Criminologists Crossing Borders is rond en nu zijn zij aan zet. Zij

kunnen nu in principe functioneren als een volwaardige vereniging en ik hoop dat



zij deze kans met beide handen aangrijpen. Als het goed is zijn zij nu bezig met het

zoeken van een nieuw bestuur en ik hoop voor ze dat dat gaat lukken. Het is de

bedoeling dat zij zelfstandig functioneren, maar ze kunnen natuurlijk altijd bij Ad

Informandum aankloppen voor hulp en advies. Ook zullen we minimaal 2x per jaar

met ze om de tafel zitten om de gang van zaken te bespreken.

Paula: Hoe hebben jullie het nu zelf geregeld met de statuten?

Anneloes: CCB staat niet in de statuten.

Wies: Het staat wel in hun statuten. De afspraken over

contributie staan in door beiden goedgekeurde notulen, maar

niet in statuten.

Paula: Is het een goed idee om dit contractueel vast te

leggen?

Anneloes: Goed idee om het op papier vast te

leggen, ik wil wel hierbij betrokken blijven.

Bastian: Wordt het dan niet overgedragen aan het 37ste?

Anneloes: Het wordt wel overgedragen aan Anna,.

Bastian: Is het het plan dat het bij de voorzitter blijft?

Anneloes: Ja, hoort wel bij de taken van de voorzitter.

Nienke: Hoeveel activiteiten hebben ze georganiseerd?

Anneloes: 3 borrels voor corona, 2 activiteiten na corona en een

studietrip, master heeft iets van 80 studenten per jaar, de

verwachting van CCB is dat ze ongeveer 20 actieve leden per jaar

hebben.

Nienke: Staan hun activiteiten ook open voor niet-leden?

Anneloes: Zijn we nog niet aan toegekomen om dat te

bespreken.

Nienke: Want moet wel voorkomen worden dat

mensen gaan freeloaden.

Nienke: In hoeverre staan activiteiten van Ad Informandum open voor

CCB-leden?

Anneloes: Net zo open als voor niet-leden van Ad Informandum.

Nienke: Zou dat niet wat soepeler moeten omdat ze wel onze

subvereniging zijn?

Anneloes: wettelijk gezien zijn ze een andere vereniging,

plus het zijn vooral internationals, dus die hebben niet

zoveel aan Nederlandstalige activiteiten.

Er klinkt een voorstel om samen een gala te organiseren -> maar daar is

vanuit ons allebei geen geld voor. Wellicht een ledenborrel samen

organiseren?



Bastian: De vereniging heet Crossing Borders, het is een suggestie om samen

met CCB een reis te organiseren?

Maud: Hebben ze niet wat geld gekregen wat terugbetaald moet worden?

7. Conceptversie Gedragscode

Janneke bespreekt de gedragscode.

Opmerkingen:

- De gedragscode moet ook voor sprekers gelden.

Nienke: Wat is de procedure als je iets hebt waarmee je naar de

vertrouwenspersoon stapt?

Janneke: Het is nog niet helemaal uitgeschreven, we hebben ook een

kopje met sancties.

Nienke: Hoor en wederhoor: ik denk dat het goed is dat de

‘verdachte’ ook moet worden gehoord in het proces.

Nienke: De term ‘fatsoenlijk’ is iets te open voor interpretatie, moeten we iets

meer specificeren. Bepaalt het het bestuur wat fatsoenlijk is? Of heeft het

bestuur het laatste woord, is diens mening doorslaggevend?

Artikel 4 punt 1: overtollig alcoholgebruik en daaruit voortvloeiende

wanordelijkheden worden niet getolereerd. Dit kan worden geïnterpreteerd als dat

overtollig alcoholgebruik ook niet wordt getolereerd, maar dat heb je best snel en

kan ook zonder overlast.

We willen deze gedragscode nog nasturen, daarna kunnen we het nog een keer met

zijn allen erover hebben.

Paula: 35e, jullie zijn heel goed bezig, maar we moeten door.

Via de ALV is iets te publiek, een klachtencommissie moet worden ingesteld.

Paula: Een BALV lijkt me handig voor het bespreken van de gedragscode.

Anneloes: Dat kan inderdaad, andere verenigingen deden een

input-avond.

Martijn: Wordt Jannekes concept overgenomen door haar opvolger?

Paula: Ja, haar opvolger gaat toch geen nieuwe gedragscode

schrijven?

Janneke: Ik wil dit zelf afronden en wil niet mijn opvolger

ermee opzadelen.



Maud: Ik denk aan een tweepuntensyteem: eerst een heel serieuze

waarschuweing, bij de tweede keer flkker je op.

Janneke: Ik wil het juist niet te veel vastleggen.

Anna: Kunnen wij als 37ste ook feedback geven omdat het nog niet is

afgerond?

Janneke: Ja hoor.

8. Introductie XXXVIIste bestuur

Lieve Dione, onze Commissaris Sociale activiteiten,

Wij hebben jou echt goed leren kennen op de reis naar Milaan en wij hoopte toen

stiekem al dat jij zou solliciteren voor het bestuur. Als het bestuur namelijk ’s

avonds in de hotelbar bleef hangen om nog wat organisatorische dingen te regelen,

bleef jij aandachtig luisteren en keek jij alvast achter de schermen mee. En wij lieten

dat natuurlijk expres toe, want wij hadden al lang bedacht dat jij een geschikte

Commissaris Sociaal zou zijn. Ik heb er het volste vertrouwen in dat jij er met jouw

enthousiasme en jouw doorzettingsvermogen een heel leuk en succesvol jaar van

gaat maken.

Lieve Roos, onze Commissaris Intern,

Jou kende wij wat minder goed, maar in jouw sollicitatiegesprek kwam duidelijk

naar voren dat jij erg geschikt bent voor de functie van Commissaris Intern. We

hebben gemerkt dat jij je serieus en professioneel kunt opstellen, maar dat jij ook

veel lol kunt maken en dat is precies de balans die je als Intern nodig hebt.

Lieve Jorg, onze Commissaris Extern,

Ook jou kende wij wat minder goed, maar toen Wies in vrij aangeschoten

snapchats vertelde dat zij onze nieuwe Extern gevonden had in de Poema, geloofde

wij haar meteen. Jij hebt laten zien dat ook jij een goede balans tussen serius

werken en lol hebben kunt aanhouden. Vooral het afelopen weekend hebben wij

gezien dat jij een aardige show op kunt voeren, maar dat jij ook een ontzettend

groot verantwoordelijkheidsgevoel hebt en dit zijn belangrijke eigenschappen voor

een bestuurslid.

Lieve Sarah, onze fiscus,

Jou kennen wij sinds een van de laatste activiteiten van Ad Info en het

enthousiasme spatte er bij jou meteen vanaf. Je was erg geinteresserd en je was

overduidelijk niet bang om vragen te stellen. Eigenschappen die van essentieel

belang zijn voor een fiscus, omdat je op mensen moet kunnen en durven afstappen.



Wij waren het er daarom ook over eens dat jij de juiste persoon was voor de functie

van Fiscus.

Lieve Pim, onze ab Actis,

Sommigen van ons kennen jou al wat langer dan anderen, maar voor ons was

duidelijk dat jij ontzettend creatief bent en dat jij daarom de beste persoon zou zijn

om de functie van ab Actis te vervullen. Ook jij hebt een groot

verantwoordelijkheidsgevoel en dit is een goede eigenschap voor een bestuurslid.

Lieve Anna, onze Praeses,

Wies zei al tijdens jouw sollicitatiegesprek dat het net was alsof ze mij hoorde

praten. Jij vroeg je voorzichtig af of dat een goed teken was, maar gelukkig (ook

voor mij) bedoelde Wies dat als een compliment. Jij had gesolliciteerd voor Ab

Actis, maar ook al tijdens de reis naar Milaan had ik het er tegen het bestuur en

oud-bestuursleden over dat ik stiekem hoopte dat jij mijn opvolgster zou worden. Jij

hebt een groot verantwoordelijkheidsgevoel en je kunt het overzicht goed bewaren.

Eigenschappen die essentieel zijn voor een Praeses.

9. Decharge XXXVIste bestuur

Het XXXVIste bestuur der Ad Informandum wordt gedechargeerd.

10. Installatie XXXVIIste bestuur

Het XXXVIIste bestuur der Ad Informandum wordt geïnstalleerd.

11. Een blik op 2022-2023

● Gezamenlijke doelen

Goedenavond iedereen. Mijn naam is Anna Korevaar. Namens het 37ste bestuur

van Ad Informandum wil ik jullie allemaal van harte welkom heten vanavond bij

onze eerste Algemene Ledenvergadering van aankomend jaar. In het bijzonder een

warm welkom aan de oude bestuursleden die vanavond aanwezig zijn, onze leden,

en onze familie en vrienden. Wij zijn ontzettend blij om jullie vanavond te

verwelkomen. Het moment is gekomen waar wij al heel lang op hebben gewacht,

het moment waarop het stokje wordt overgedragen en wij aan de slag kunnen gaan

als het nieuwe bestuur van Ad Informandum voor het collegejaar 2022/2023.

Voordat ik verder ga, wil ik eerst even een moment nemen om Anneloes hartelijk te

bedanken voor het leidinggeven van de eerste helft van de ledenvergadering. Ook



wil ik Anneloes heel erg bedanken voor haar inzet afgelopen jaar. Ze heeft

hartstikke haar best gedaan en heeft 110% van haar tijd en energie in het afgelopen

bestuursjaar gestoken.

We gaan verder met het programma. Ik zal kort even toelichten hoe de tweede helft

van de ALV eruit zal zien. Ik zal eerst beginnen met een uitgebreid stuk over onze

gezamenlijke doelen van dit jaar. Daarna zullen wij één voor één kort ons

beleidsplan en doelen toelichten voor onze individuele functies. Daarna zal er een

goedkeuring van de Kascommissie plaatsvinden, een vaststelling van de leden van

de Kascommissie en de Raad van Advies. En ten slotte zal er een mogelijkheid voor

vragen en opmerkingen zijn voordat wij sluiten.

Onze gezamenlijke doelen. Deze doelen zijn doelen waar wij alle zes aan zullen

werken dit jaar. Persoonlijk contact, consistentie en communicatie. Dit zijn de drie

pijlers waar wij ons aan willen houden aankomend jaar.

Persoonlijk contact - na meerdere gesprekken te hebben gehad over de richting die

wij Ad Informandum willen geven dit jaar, kwamen wij steeds overeen met één

punt. Ad Informandum als een persoonlijke, laagdrempelige vereniging. Toen wij

hierover in gesprek gingen, merkten wij heel snel op dat een groot aspect dat Ad

Informandum apart zet van haar medestudieverenigingen is dat wij heel

laagdrempelig het verwelkomen en het contact van leden en commissieleden

aanpakken. Als vereniging willen wij natuurlijk groeien, maar dat er een bepaalde

selectie nodig is aan leden en commissieleden is natuurlijk niet het geval. Openheid

en een familiegevoel willen wij als bestuur dus uitstralen.

Vorig jaar werden leden uitnodigt om te solliciteren voor onze commissies, wat dit

uiteindelijk inhield was een gezellig gesprekje om een idee te krijgen over hun

ervaring en motivatie, door veel hoepen hoefde iemand niet te springen. Ook was

het bestuur vorig jaar zeer gericht op het organiseren van borrels en in het

algemeen gewoon mogelijkheden om contact tussen het bestuur en onze leden te

vergroten en elkaar te leren kennen. Dit zijn maar twee voorbeelden maar wij

waardeerden heel erg aan hoe het 36ste bestuur dit heeft aangepakt. Deze

waarborg van persoonlijk contact tussen bestuur en onze leden willen wij graag



overnemen. Dat wij het bestuur zijn van onze mooie vereniging betekend niet zozeer

dat wij hoger op staan en dat het contact tussen ons en het rest van de vereniging

zal moeten worden verminderd. Wij begonnen hier allemaal natuurlijk eerst als

leden net zoals de rest, en wij blijven meedoen zoals de rest.

Consistentie - Als bestuur willen wij consistent zijn in onze taken en onze functies.

Dit betekent dat wij sowieso het niveau zullen proberen te hanteren van het bestuur

die voor ons heeft opgetreden. Wij zullen er zo goed mogelijk voor zorgen om onze

taken volledig, effectief en met een volledige investering van onze tijd, energie en

moeite uit te zullen voeren. Wat dit ook betekent is dat wij dit niveau ook het hele

jaar door consistent zullen hanteren. Dit zal erg veel van ons vragen, en er zal

vanzelfsprekend hele natuurlijke momenten zijn van eb en vloed in onze energie en

productiviteit, maar wij zullen zo veel mogelijk consistent blijven in het doorzetten

van onze taken.

Communicatie - dit laatste punt vindt een groot overlap met de net besproken

punten. Om goed persoonlijk contact en consistentie te bereiken, wordt ook

verwacht dat wij goed met elkaar en met onze leden en andere belangrijke partijen

communiceren. Communiceren is een vaardigheid die wij van onszelf moeten leren,

maar het kan het functioneren van goede relaties en het inplannen van activiteiten

sterk verbeteren. Dit is alleen maar een plus voor het overige functioneren van onze

vereniging. Goed en open communicatie zal dit jaar onze prioriteit zijn. Hoe dat

precies vorm zal krijgen zal afhangen van het geval of de situatie, maar we zullen

het altijd in onze achterhoofd houden tijdens het uitvoeren van onze taken

aankomend jaar.

● Praeses Anna Korevaar

Bedankt voor jullie aandacht. Ik zal nu kort toelichten hoe ik het beleid en de doelen

van de functie Praeses voor mij zie aankomend jaar. Dit beleid vindt veel overlap in

de doelen die ik net heb besproken omdat ik als Praeses verantwoordelijk zal zijn

voor het aansturen en het goed functioneren van het bestuur. Ik zal me daarom

voor dit stuk nu focussen op de externe verbanden van onze vereniging.



Vereniging - als Praeses zal ik verantwoordelijkheid dragen voor het overige

functioneren van de vereniging. Wat dit zal betekenen is dat ik niet alleen een oogje

zal moeten houden op wat er intern gebeurd maar ook extern. Ik zal goede

samenwerking en nauwe verbanden met mede studieverenigingen een prioriteit

maken. Er is vanaf het begin al heel netjes afgestemd dat elk vereniging hun eigen

domein van het recht representeert, maar dat betekent niet dat we elkaar niet

kunnen helpen op een algemeen vlak. Ik zal dus het een prioriteit maken om

communicatie tussen ons en andere studieverenigingen open te houden niet alleen

op een professioneel niveau maar ook op een persoonlijke. Professioneel gezien zal

dat veel hebben te maken met samenwerkingen en het samen plannen van

activiteiten, maar ook het uitwisselen van ideeën, probleemoplossingen en meer. Op

een persoonlijk niveau zal dat betekenen dat we onze mede bestuursleden van

aankomend schooljaar beter zullen moeten leren kennen, aangezien we vaak zullen

samenwerken. Voort blijven gaan met het mede organiseren van en meedoen aan

REBO activiteiten lijkt mij dus een zeer goed idee. Wij zullen dit jaar daar een meer

actieve rol hierin proberen te spelen. Mijn voorganger heeft daarbij deze

activiteiten ook willen uitbreiden tot het meewerken aan activiteiten die niet zozeer

met strafrecht of criminologie hebben te maken. Ik heb het hier over het

verkiezingsevenement en de NGO-fair. Dit lijkt mij alsnog goed om mee voort te

gaan. Ons wezen is natuurlijk strafrecht en criminologie, en dat zullen wij

natuurlijk zoveel mogelijk proberen mee te brengen aan samenwerkingen. Maar

dat wij een vereniging van strafrecht en criminologie zijn neemt niet meteen weg

dat wij een studievereniging zijn voor studenten. Wij hoeven niet alleen maar klaar

te staan als het expliciet om het strafrecht en criminologie gaat.

Bestuur - als Praeses zal ik verantwoordelijkheid dragen voor een gezond

functioneren van ons bestuur. Dit zal betekenen dat ik niet alleen op een

professioneel vlak maar ook op een persoonlijk vlak bereid zal moeten staan voor

het bespreken of mee helpen oplossen van eventuele problemen die op kunnen

komen. Of dat nou zal hebben te maken met de bestuursfunctie van een van mijn

mede-bestuursgenoten of een persoonlijk probleem. Natuurlijk zijn wij maar net

van start, maar ik hoop dat mijn bestuur er van overtuigd is dat ik voor hun klaar

sta, en dat ik bereid ben om hun terstond te helpen bij alle moeilijkheden in zoverre

ik daar van hulp kan zijn.



Persoonlijk - De functie Praeses zal op een persoonlijk vlak veel van mij vragen. Ik

heb tussen de leeftijden van acht tot achttien in Ierland gewoond, wat betekent dat

ik Engelstalig ben opgevoed. Dit betekent dat ik soms nieuwe Nederlandse woorden

en termen nog moet leren en dat mezelf goed in het articuleren in het Nederlands

niet honderd procent van de tijd even soepel gaat. Wel heb ik sinds het begin hier

alle moeite voor gedaan om me goed aan te kunnen passen aan het Nederlandse

studentenleven in Utrecht. Pas vorig jaar ben ik begonnen met het volgen van een

Nederlandse studie, en dat heeft wel voor veel aanpassing gevraagd. Gelukkig

genoeg keek ik daar niet tegen op. Ik weet waar ik nu sta, en ik werk twee tot drie

keer zo hard om mezelf op dat niveau te houden. Daarnaast ervaar ik mijn

half-ierse en half-Nederlandse achtergrond alleen maar als een sterkte punt. Ik

spreek vloeiend Engels en kan mij in het Engels zeer goed articuleren, dit is

natuurlijk nuttig voor het meewerken en contact onderhouden met engelstalige

verenigingen.

Ter afsluiting aan mijn lieve bestuursgenoten. Ik heb heel veel zin in aankomend

jaar, en ik ben erg benieuwd wat het zal brengen en Ik heb alle vertrouwen in dat

we er een mooi jaar van zullen maken.

● ab Actis Pim Molenaar

Lieve leden, oud-bestuursgenoten en gasten,

Allereerst zou ik het 36e bestuur willen bedanken voor het vertrouwen dat in mij als

ab Actis van het 37e bestuur van Ad Informandum is gesteld. Dit waardeer ik ten

zeerste. Daarnaast wil ik ook mijn voorganger Juliette hartelijk bedanken voor de

afgelopen weken, aan wie ik tijdens het inwerken veel heb gehad, en waar ik

hoogstwaarschijnlijk ook nog heel veel aan zal hebben.

Ik heb ontzettend veel zin in het vervullen van de rol als ab Actis, waar ik ontzettend

veel plezier aan ga beleven en echt mijn ei in kwijt zal kunnen. Deze rol hangt voor

het grootste deel samen met drie taken: deze wil ik graag met jullie stuk voor stuk

even langsgaan om te bespreken hoe ik deze taken aan wil gaan vliegen

aankomend jaar.

Allereerst de ledenadministratie en het ledenbestand. Momenteel worden deze

bijgehouden middels een Excel-bestand, waar veel handwerk en manuren aan te

pas komen. Dit heeft te maken met het wegvallen van het toenmalige systeem aan

het begin van vorig collegejaar, dat door het 36e moest worden vervangen. De



daaruit voortgekomen excel-bestanden functioneren naar behoren, maar ik zou dit

jaar graag willen aangrijpen om eens te kijken naar een beterwerkend systeem

waar minder werk aan te pas komt. Dit wil ik gaan aanvliegen door in gesprek te

gaan met andere verenigingen, maar ook zelf te kijken naar de beschikbare opties.

Hier heb ik zelf nog geen tijd voor gehad, maar ik vind het een mooi en vooral

nuttig voornemen om de opties eens na te gaan in de hoop een beterwerkend

alternatief systeem te zoeken en op te zetten. Dit zou het ledenbestand constanter

houden, waarbij ik ook de komende besturen in het achterhoofd houd die hiervan

ook veel profijt zouden hebben. Bij dit alles wil ik wel graag de kanttekening

plaatsen dat het huidige Excel-systeem naar behoren functioneert, wat het dus geen

crisis zou maken zodra er geen beter alternatief kan worden gevonden. Ik zal dus

op zoek gaan naar een goed systeem, mocht dit niet lukken is er nog geen man

overboord.

De tweede taak is de nieuwsbrief. Deze heb ik inmiddels onder handen genomen,

waarbij ik een beter uiterlijk en een meer functionele werking als uitgangspunten

heb genomen. Het oogt nu hopelijk wat verfijnder en mooier, en door het inbouwen

van een inhoudssysteem weet de lezer meteen waar zij of hij aan toe is. Daarnaast

hebben wij dit jaar laagdrempeligheid hoog in het vaandel staan: daarom heb ik in

de nieuwsbrief ruimte ingebouwd voor foto’s (zowel zakelijk als informeel), een

informele rubriek (nu zijn dat voorstelrondjes, in de toekomst worden dit andere

praatjes vanuit het bestuur of commissies) en een uitsmijter, waardoor ik hoop een

wat warmere nieuwsbrief naar de leden te kunnen versturen. Dit alles doet echter

niets af aan de zakelijke en inhoudelijke aspecten van de nieuwsbrief. De

nieuwsbrief moet zich alles bij elkaar nog wat uitkristalliseren, maar de perfecte

nieuwsbrief zoals ik deze voor ogen heb komt steeds dichterbij.

De derde taak is de Ad Informatie, een taak waar ik ook heel erg naar uitkijk. Ik heb

de zomervakantie aangegrepen om de lay-out van de Ad Informatie geheel te

vernieuwen, waardoor ik hoop de Ad Informatie naar een hoger plan te kunnen

tillen. De lay-out oogt nu strakker, speelser en bovenal mooier. Waar mijn

voorgangers van de Ad Informatie een bij vlagen speels blad hebben gemaakt, hoop

ik dit speelse aspect vooral te bereiken door de inhoud. Ik hoop van de Ad

Informatie een gedurfd blad te maken dat prikkelt, vraagtekens zet en verder durft

te kijken dan hetgeen in de wet staat. Dit hoop ik mede te bereiken door

gastartikelen, interviews en/of opiniestukken van/met mensen in de praktijk zoals

docenten, advocaten of anderzijds in het blad op te nemen. Dit betekent echter niet

dat de Ad Informatiecommissie geen ruimte meer heeft voor de commissieleden, het

kloppend hart van de Ad Informatie. Zij zullen minstens zoveel ruimte genieten als

in voorgaande jaren, en waarschijnlijk nog wel meer. Ik wil dan ook met de

commissieleden samen de inhoud en de koers gaan bepalen, omdat ik er heilig in

geloof dat het beste werk voortkomt uit persoonlijke interesses en beweegredenen.

Of we dezelfde soort thema’s gaan aanhouden als in de afgelopen edities is dus een

vraag die nog enigszins in nevelen is gehuld, omdat ik dit graag met mijn

commissie wil gaan vormgeven. Ten slotte wil ik samen met de commissie gaan



kijken naar de verdere vormgeving van het blad, waarbij ik enthousiast ben over

het idee van een beeldredacteur. Deze beeldredacteur zou ervoor moeten zorgen dat

we door middel van animaties dan wel illustraties onze beeldvorming naar een

hoger plan tillen, maar deze zou tegelijkertijd ook voorkomen dat we saaie

standaardfoto’s moeten gebruiken, met risico’s op plagiaatdagvaardingen. De Ad

Informatie staat dus momenteel het meest in de steigers, maar ik kijk uit naar jullie

mening zodra de eerste editie op de mat zal verschijnen.

Samenvattend ga ik dus proberen alles uit mijn taken te halen, wat ik samen met

mijn lieve bestuur ga doen. Ik heb daar hartstikke veel vertrouwen in, en daarnaast

heb ik er bovenal ontzettend veel zin in. Het is me dan ook een eer om van deze

vereniging deel uit te mogen maken en deze rol te mogen bekleden. Dank voor jullie

aandacht!

Opmerking Nienke: compliment over de foto’s in de nieuwsbrief.

● Fiscus Sarah Timp

Beste aanwezigen, voor de mensen die mij nog niet kennen, ik ben Sarah Timp en

ben komend jaar de fiscus van Ad Informandum.

Om te beginnen wil ik mijn voorganger Wies Poort bedanken voor haar vertrouwen

in mij als nieuwe fiscus van Ad Informandum aankomend jaar. Daarbij wil ik niet

alleen Wies Poort maar ook de rest van het 36
e
bestuur complimenteren op hun

werkzaamheden van het afgelopen jaar. Het was een jaar waarin meer mocht,

waarin Utrecht, de rest van Nederland en natuurlijk Ad Informandum weer

langzaam open ging. Corona speelde een minder bepalende rol waardoor jullie als

bestuur vol enthousiasme en succes hebben gewerkt aan het uitbreiden van de

vereniging en haar leden. Ik zal Wies en de rest van het 36
e
bestuur dan ook als

voorbeeld zien bij wie ik (na het lezen van de overdracht) altijd terecht kan.

Ik ben als fiscus verantwoordelijk voor de boekhouding en het sponsor- en

promotiebeleid. Ik heb samen met mijn bestuursgenoten nagedacht over welke

doelen ik aankomend jaar wil bereiken.

Om te beginnen wil ik aandacht besteden aan onze huidige sponsoren. Zonder onze

sponsoren kan de vereniging niet bestaan op de manier waarop wij dat nu doen,

vandaar dat een goede verstandhouding met hen van uiterst belang is. Om dit te

bewerkstelligen zal ik aankomende maand langs gaan bij onze huidige sponsoren.

Daarnaast ga ik mijn uiterste best doen om nieuwe sponsoren te werven en samen

met hen te kijken wat we voor elkaar kunnen betekenen. Ik ben hier afgelopen

weken al druk mee bezig geweest. Daarbij wil ik door middel van nuttige

samenwerkingen leuke activiteiten organiseren voor leden, zodat wij op een iets

laagdrempelige manier alsnog leerzame activiteiten kunnen bewerkstelligen. We



hebben bijvoorbeeld een paar nieuwe samenwerkingen lopen, waaronder Magnet

Me en Dell.

Verder wil ik me komend jaar inzetten om de sociale media van Ad Informandum

up to date te houden en een groter bereik te creëren, samen met onze commissaris

extern, Jorg Blijdestein. Zelf ben ik van mening dat Instagram een hele nuttige en

effectieve manier is om nieuwe leden te werven aangezien het een hele makkelijke

manier is om te communiceren met studenten. Vandaar dat wij zijn nu al goed

bezig om door middel van ons Instagram Account een groter bereik te realiseren.

Daarbij zal de site in een ander jasje worden gehezen. Ik ga zelf niet over de site,

hier zal Jorg/Roos later meer over vertellen. Wij hebben een bedrag opgenomen in

onze begroting die deze kosten op kunnen vangen.

Dit resteert mij tot het laatste doel: degelijke financiën. Mijn handelingen zullen

goed gecontroleerd worden door de kascommissie, Wies en Nienke.

Tot slot wilde ik nog even benadrukken dat ik ontzettend uit kijk naar dit jaar. Dit

wordt een jaar waarin ik een hoop zal leren, maar bovenal een ontzettend gezellig

en grappig jaar met mijn medebestuursgenoten.

Dan zou ik nu graag even mijn begroting voor het komend studiejaar willen

toelichten. Jullie hebben als het goed is allemaal een uitgeprinte begroting

ontvangen. Ik zal de belangrijkste posten en veranderingen even langslopen. Als er

tussendoor vragen zijn hoor ik het graag.

Opmerkingen begroting:

Nienke: Waarom canva, is dat niet ontzettend veel geld?

Pim: Nee, het is rendabel want ook de Ad Informatie wordt ermee

gemaakt.

Juliette: Bij subsidies is Vidius eraf gehaald, maar het lidmaatschap staat er

wel bij.

Anneloes: Universiteit en Vidus zijn in gesprek, maar het is onzeker, laten we

er dus maar niet vanuit gaan dat het goed gaat komen.

Paula oldhoff: de balans moet gelijk worden getrokken, het is een balans, de

naam zegt het al.

Maud: Maar het is een begroting.

Paula: Onderaan de streep moet het gelijk zijn.



Maud: Wat vindt de nieuwe kascommissie?

Paula: Het is prima, maar dan moet er wel een

post ‘onvoorziene kosten’ bij.

Wies: we moeten niet gaan bezuinigen op

posten, het is geen balans maar een

begroting.

Paula: dat is het ding, die moet ook

gelijk zijn.

Bastian: Ik denk dat we hier niet uit gaan komen, ik heb een aantal vragen.

Ledenbestand van 1000 euro zie ik niet terug. Van de bank zou ik 430

begroten.

Wies: de kosten verschillen maandelijks, kan goed zijn dat het

volgende maand wel weer 400 euro is.

Bastian: canva-pro, zou je van de post van promotiemateriaal af kunnen

halen. Lumen Lawyers is een onzeker kantoor, maar ik hoop dat hij blijft.

Magnet.me had ik een gevoel dat het veel kantoren gaat vervangen, in plaats

van vier kantoren heb je nu een bedrijf.

Maud: Het is een soort van losstaand netwerk.

Bastian: Maar niet dat kantoren gaan zeggen dat Magnet.me

al in contact staat bij hun studenten.

Sarah: Ze wilden echt een directe ambassadeur zijn,

maar dat vond ik te ver gaan. We willen ze alleen als sponsor,

niet dat ze aan ons gekoppeld zijn. Ze willen bij onze symposia

met een standje staan, maar geen idee hoe dit er in de praktijk

uit moet komen te zien. De details zijn nog niet besproken,

maar ik vind het wel een goede samenwerking.

Bastian: Dell-samenwerking, jullie krijgen een percentage van vier procent,

dan moet er door leden 3750 euro aan producten worden betaald. Dat lijkt

me veel.

Wies: hangt af van het product, hoe duurder het product, hoe hoger



het percentagepunt. Zit tussen de twee en zes procent.

Maud: potje website/automatisch ledenbestand erbij betrekken? We

parkeren dit naar Jorg.

● Commissaris Extern Jorg Blijdestein

Beste leden en andere aanwezigen,

Mijn naam is Jorg Blijdestein. Komend jaar vervul ik de functie van commissaris

Extern, en vice-praeses.

Allereerst bedank ik het 36ste bestuur. Ik bedank hen voor het vertrouwen in mij, en

mijn medebestuursleden, en voor de prestaties die zij afgelopen jaar hebben

neergezet voor de vereniging. Ik spreek namens mijzelf, en ook mijn

medebestuursleden, wanneer ik zeg dat we ambiëren hoe jullie vorig academisch

jaar te werk zijn gegaan, alsmede de wijze waarop jullie activiteiten en andere

prestaties hebben neergezet. Voor mij in het bijzonder wil ik voorafgaand nog

Isabelle bedanken voor de overdracht en uiteraard het vertrouwen dat je in mij

hebt als jouw opvolger.

Komend jaar organiseer ik de symposia, het career event en het alumni diner. Ik

streef ernaar de kwaliteit van deze evenementen te waarborgen, maar ook om de

doelen van het aankomend bestuur erin te verwerken. Mensen wie mij kennen,

weten dat ik werk neerzet van kwaliteit. Ik kijk om die reden dan ook enorm uit om

samen met de hiervoor bestemde commissies resultaten neer te zetten, waar menig

lid van Ad Informandum ‘U’ tegen zal zeggen.

Naast mijn al bestaande takenpakket, neem ik dit jaar – samen met aankomend

Fiscus Sarah – de Instagram pagina onder mijn hoede. Een van de doelen van

aankomend bestuur, te weten informaliteit onder de leden, zal ik proberen uit te

stralen op de pagina. Zoals sommigen van de leden wellicht al is opgevallen, is er

een nieuw thema (qua posts) op het social media kanaal sinds vorige week. Een en

ander ik dan ook graag zal voortzetten, om zo te stijgen in engagement met onze

volgers. Sarah en ik hebben om dit te bewerkstelligen dan ook al verschillende

ideeën, die wij komend jaar zullen verwezenlijken op onze pagina.

Daarnaast ben ik voornemens om dit jaar een belangrijke verandering door te

zetten op onze website. Een overstap van Jimdo naar Wix is wat ik dit jaar

ambieer. Ik ben bezig met het creëren van een website die past binnen de huidige

tijdsgeest, en de doelen van ons komend bestuur. Tzt zal ik over deze verandering

uiteraard de Raad van Advies en de Algemene Ledenvergadering hierover

informeren. Ik kan ieder voor nu in ieder geval al meegeven, dat ik werk aan een

frisse, moderne, warme website, die het professionele karakter van de vereniging

zal doen stijgen.

Ik kijk er naar uit om binnenkort een enthousiaste, gezellige, maar ook serieuze en

gedreven commissie samen te stellen, om zo voor de leden van onze vereniging –

zoals ik al zei – evenementen van kwaliteit neer te zetten, en tevens om met mijn

medebestuursleden een onvergetelijk verenigingsjaar te maken.



Dankjewel.

Juliette: Betekent dit ook dat de e-mails veranderd moeten worden?

Jorg: Ja, alle mails moeten worden gearchiveerd, daar ben ik mee

bezig. We gaan onze website niet verhuizen naar een derde partij.

Kasco: Wat is Wix?

Jorg: Een andere provider, een ander programma voor de website.

Het enige dat zal moeten gebeuren is dat we 50 euro nodig hebben

voor het overzetten van de site.

Kasco: de post voor de websitekosten is voor jou. Wat wij hadden inbegroot

was de automatisering voor het ledenbestand. Dat is bij ons niet gelukt,

maar ooit zouden we dit willen automatiseren. Ik wil je dit niet verplichten,

maar dat handmatige ledenbestand is een groot drama. De automatisering

is echt nodig, is dat iets wat jullie zien gebeuren?

Jorg: de vraag is hoe de leden op Wix komen. Als we het excel-bestand

kunnen uploaden, kunnen we dat tackelen.

Nienke: Probeer ook bij andere verenigingen na te vragen hoe

zij dit tackelen.

Janneke: Dat hebben we gedaan, ook daar wordt vaak

excel gebruikt.

Wies: Dit is een goed punt voor de Kascommissie.

We hebben een reserve opgebouwd, we kunnen

die eventueel gebruiken voor dit soort dingen.

● Commissaris Intern Roos Visser

(NB: ROOS IS VANWEGE DE TIJD NIET AAN HET WOORD GEKOMEN, MAAR

HAAR PLANNEN EN DOELEN ZIJNWEL IN DE NOTULEN OPGENOMEN)

Beste aanwezigen,

Ik wil graag beginnen met het bedanken van het 36
e
bestuur voor hun inzet en

enthousiasme het afgelopen jaar. In het bijzonder wil ik Nienke Boer bedanken voor

haar hulp en het vertrouwen dat zij aan mij heeft gegeven. Ook heeft zij gezorgd

voor afwisselende excursies en heeft zij de pleittrainingen en het NSPC naar een nog

hoger niveau weten te tillen. Aan mij de eervolle taak om het stokje van haar over

ten nemen.

Ik zal dit jaar excursies gaan organiseren samen met de commissie. Mijn doel is om

excursies te organiseren die variërend zijn en leerzaam zodat het voor leden

interessant is om zich aan te melden. Ook heb ik gemerkt dat er vanuit

masterstudenten best wat vraag is naar excursies die voor masterstudenten zijn.

Hier wil ik ook graag wat mee doen en over de invulling ben ik aan het nadenken.



De pleittrainingen zal ik samen met de pleitcommissie organiseren. Er zijn een paar

kantoren waarmee al is afgesproken dat ze het komende jaar een pleittraining

zullen organiseren zoals XVG advocaten en RDH advocaten. Ik hoop dit jaar nog

meer enthousiaste kantoren te vinden die een pleittraining willen organiseren.

Nienke heeft afgelopen jaar al een duidelijke draaiboek gemaakt waardoor

herhaling kon worden voorkomen en er meer structuur in de pleittrainingen zat. Ik

hoop deze verder te kunnen uitwerken. Mijn doel is dit jaar om zoveel mogelijk

leden ook daadwerkelijk te laten pleiten en dat er aan het einde van het jaar

vooruitgang kan worden gezien in de pleitvaardigheden.

Het NSPC zal dit jaar ook weer plaatsvinden. Er wordt op kort termijn een

groepsapp aangemaakt met alle verenigingen zodat er op tijd gestart kan worden

met de voorbereidingen. Ik hoop dit jaar samen met de andere verenigen een mooi

evenement neer te zetten.

Tot slot wil ik zeggen dat ik er zin en heb en ik er samen met mijn

medebestuursgenoten een mooi jaar van wil maken!

● Commissaris Sociale Activiteten Dione Maarsen

(NB: DIONE IS VANWEGE DE TIJD NIET AANHETWOORD GEKOMEN, MAAR

HAAR PLANNEN EN DOELEN ZIJNWEL IN DE NOTULEN OPGENOMEN)

Beste leden,

Ik ben Dione Maarsen, ik zal aankomend jaar de Commissaris Sociaal zijn bij Ad

Informandum. Allereerst wil ik graag het 36e bestuur der Ad Informandum

bedanken voor het vertrouwen in mij voor het vervullen van deze positie. Ik heb

veel respect voor hoe jullie het afgelopen jaar jullie taken hebben vervuld en de

vereniging tot een hoger niveau hebben gebracht. Ik hoop dat wij, het 37e bestuur

der Ad Informandum, die kwaliteit kunnen behouden, en misschien ook wel kunnen

verbeteren.

Aankomend jaar zal ik gaan over het organiseren van de borrels, de lange en de

korte reis, en natuurlijk de eerstejaars. Ik ben van plan dit jaar een aantal meer

borrels te organiseren dan afgelopen jaar. Waarbij vorig jaar een aantal keren

plannen in de soep zijn gelopen door de nasleep van het corona-tijdperk, hoop ik

dat ik dit jaar daar geen rekening mee hoef te houden. Ook leek het me leuk om

weer eens een kroegcollege te organiseren, dit is afgelopen jaar namelijk ook niet

gedaan, maar het is wel een enorm leuk concept met veel potentie er achter.

Vervolgens hebben we de reizen. Voor de lange reis is het plan om naar buiten

Europa af te reizen, indien dit mogelijk is. Noord of Zuid Amerika hebben hiervoor

de grootste potentie. Aangezien dit een verdere reis is, en wij beperkte financiële

steun hebben vanuit de vereniging, zal de eigen bijdrage hier groter worden dan

gewoonlijk. Ik verwacht dat dit geen groot probleem zal worden, aangezien de

bestemming interessant en waardevol genoeg moet zijn. Dan de korte reis. Vorig

jaar is het balletje opgegooid om de korte reis samen met de vereniging Urios te



organiseren. Dit lijkt mij een goede samenwerking en ik ben van plan hier op tijd

achteraan te gaan, om te peilen of vanuit Urios de belangstelling ook aanwezig is.

De korte reis zal wel binnen Europa plaatsvinden, misschien met de trein indien

(financieel) mogelijk, anders met het vliegtuig. Ik kijk er in ieder geval heel erg

naar uit om deze reizen te organiseren, en hopelijk met een leuk team in de

reiscommissie achter mij.

Als laatste ben ik de verantwoordelijke voor de eerstejaars. Mijn plannen daarvoor

zijn iets uitgebreider dan afgelopen jaar tot uitvoering is gekomen. Ik heb vorig

jaar namelijk zelf in de eerstejaarscommissie gezeten (als eerstejaars

rechtenstudent uiteraard). Het idee is om sowieso langs één of meerdere

hoorcolleges van Inleiding Strafrecht te gaan om daar de vereniging te promoten.

Er zal dan al een eerstejaarsborrel gepland staan dat die gepromoot kan worden

tijdens het praatje. Langs gaan bij individuele lessen is ook een optie, maar ik ben

nog niet zeker in hoeverre dit haalbaar is. Als er eenmaal een aantal nieuwe

eerstejaars hebben aangemeld, is mijn plan een ander soort activiteit te houden die

lekker toegankelijk is, zodat ze goed kennis kunnen maken met de vereniging.

Daarnaast zullen de eerstejaars ook voor alle andere inhoudelijke activiteiten

uitgenodigd worden om hen enthousiast te maken over het strafrecht!

Ik kijk er in ieder geval heel erg naar uit om dit een gezellig, maar ook zeker

leerzaam bestuursjaar te maken. Naast mij heb ik enorm fijne medebestuursleden,

dus ik heb er vertrouwen in dat wij er een mooi jaar van gaan maken waarbij we

de vereniging nóg meer laten groeien en dat er ook met de leden een hele mooie

band wordt opgebouwd.

Dankjewel.

12. Goedkeuring Kascommissie

Maud en Nienke zijn akkoord. In Ad Informandum zit best wel veel geld, er is een

grote spaarpot. Wat Nienke en Maud betreft ligt er heel veel geld dat niet gebruikt

wordt. We zouden het kunnen investeren in optimalisatie van de vereniging. Motto:

wees dus niet bang om geld uit te geven. Als het nuttig is, geef het uit. Investeer in

goede dingen. Wees niet bang voor een min aan het einde van het jaar. Als het om

grote bedragen gaat, bespreek het vooral met de Kascommissie.

Wies: Een begroting hoeft niet per se in balans te zijn.

Nienke: het is een vereniging waarin iedereen een stem heeft. Iedereen

zou moeten weten hoeveel geld er op de rekening staat. Mensen weten

niet wat er daadwerkelijk op de rekening staat, dat zou wel zo moeten

zijn.

Bastian: Verenigingen mogen geen winst maken, maar als we

dit uitgebreid in de notulen gaan hebben…



Nienke: Ik heb me verbaasd over de som geld die nog in

de vereniging ligt. Leden zouden dit moeten weten.

Maud: We zouden ook niet oneindig veel geld uit

moeten geven.

Nienke: Leden zouden het wel moeten

weten.

Begroting 2022-2023 goedgekeurd.

13. Vaststelling leden Raad van Advies 2022-2023

Paula Oldhoff en Bastian van Erk gedechargeerd, Isabelle Stierhout en

Anneloes de Groot geïnstalleerd.

14. Vaststelling leden Kascommissie 2022-2023

Maud Ribbert en Nienke Huisman gedechargeerd, Wies Poort en Nienke

boer geïnstalleerd.

15. Vragen/opmerkingen

Vragen/opmerkingen gaan wegens het gebrek aan tijd over de mail.

16. Sluiting

De ledenvergadering is door Anna gesloten om 22:07.

*********


